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附表七 

 

實驗動物用途豬使用規範切結書 

 
茲為研究、實驗之目的，立切結書人 於    年度

經向農業部畜產試驗所東區分所臺東場區申請購買之試驗用小型豬種，

進行如申購表所載之生物醫學相關之動物試驗研究，並同意遵守農業

部畜產試驗所小型豬及其血液產品推廣實施要點與授權技轉規定，如

有違反，致使畜產試驗所權益受損，立切結書人願負法律責任。為避

免影響及損害供應單位之品種育成權益，所購入之試驗用豬只限使用

於原申請研究目的之試驗用途，保證遵守不將具有繁殖能力的種原流

出、不自行繁殖以及不進行研究目的外之衍生利用之協議。 

 
此致 

 
 

農業部畜產試驗所 

 
 

立切結書人（簽章）：   
 

 
 

地 址：   
 

 
 

身分證統一編號：   
 
 

中 華 民 國 年 月 日 



 
Annex 8 

Revised on August 1, 2023 

 

Letter of Consent for using Laboratory minipig 
 

TO: Taitung District, Eastern Region Branch, Taiwan Livestock Research Institute, 

Ministry of  Agriculture 

 

The recipient of minipig (breed code: Lanyu ) do hereby consent to the 

follows: 

 

1. The animals will be used strictly for our research only and not for commercial 

purpose. 

 

2. We will not reproduce, resell, lease, transfer, give or grant the animals to any third 

party for any purpose. 

 

3. We will comply with the regulations of promotion and technology transfer for 

minipigs and blood products of Livestock Research Institute. 

 

If there is any violation of the contents to damage the rights and interests of the 

Livestock Research Institute, the clients will bear all legal responsibilities. 

 

Acknowledged and accepted by: 

 
 

Signature: 

 

 

Typed Name and Title: 

 

 

Institute or Company: 

 

 

Address:   

 

 

Date:    


